
Protokół nr 12/2015
 z posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń
z dnia 20/05/2015

Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1) + zał. do Ad. 3 i 4

Porządek posiedzenia Komisji Komunalnej w dniu 20/05//2015r.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Projekt Uchwały w sprawie porozumienia z Poznaniem w zakresie 

lokalnego międzygminnego transportu zbiorowego.
3. Projekt wymiany i ujednolicenia regulaminów dot. korzystania z parków i 

zieleńców na terenie miasta Luboń
4. Wniosek z 24/04/2015 mieszkańców Lubonia dot. ul. Kopernika o 

włączenie ulicy do prac budowlanych w rejonie NCL
5. Wniosek radnego Gawelskiego z 15/05/2015  w zakresie wydłużenia linii 

614 i montaż biletomatu.
6. Głos mieszkańca Witolda Tomaszewskiego dot. mieszkańców ul. Buczka i 

stanu nawierzchni.
7. Przyjęcie protokołu KK 11/2015
8. Wizja lokalna cieków wodnych w Luboniu.
9. Wolne głosy i wnioski

Ad.1
Przewodniczący Górecki przywitał zaproszonych gości otworzył spotkanie na Komisji 
Komunalnej. 
Stwierdzenie quorum - obecnych 8 radnych. 
Radny Bielawski nieobecny, spóźnili się Radni Kołodziej 16.41 i Izydorski 16.21.

Ad. 2
Proponowane zmiany w formie aneksu do umowy porozumienia międzygminnego omówił 
Z-ca Tomaszyk. Różnica dotyczy wyszczególnień poszczególnych linii autobusowych, 
Miasto Luboń powierza a Miasto Poznań przyjmuje do realizacji zadania własne w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Ujednolicono przepisy regulaminów 
przewozowych.
Radny Samulczyk powiedział, że zgromadzeni radni nie znali wcześniejszej wersji zapisów 
i ustaleń bo wyszczególniono tylko nowe ustalenia.

Głosowanie:
za 7
przeciw 1
wstrzymało się 0
Zaopiniowano pozytywnie

 
 



Ad. 3
O 16.14 dotarł Radny Kołodziej a Radny Izydorski o 16.21.

Z-ca Tomaszyk omówił projekt.  Nowy regulamin dla Wzgórza Papieskiego i Parku Siewcy 
oraz zapisy o zieleńcach dotychczas nieujęte w regulaminach.
Radny Andrzejczak pytał o teren naprzeciw PKP przy ul. Cieszkowskiego czy jest szansa 
by ten teren nabrał prawa skweru miejskiego - z-ca Burmistrza Tomaszyk odpowiedział, że 
to sprawdzi. Radny Samulczyk rozwinął temat oraz wspomniał o rejonie w NCL odnośnie 
zaniedbywania tego terenu. Rozmawiano o wpisaniu palenia w miejscach publicznych.

Głosowanie:
za 10 
przeciw 0 
wstrzymał się 0

Zaopiniowano pozytywnie

Ad. 4
Radny Samulczyk pytał czy burmistrzowie rozpatrywali już ten wniosek, dodał także że ul. 
Kopernika była integrowana z NCL. Z-ca Tomaszyk powiedział, że temat będzie 
rozpatrywany przy hierarchizacji ulic, ponadto Luboń ma ograniczone środki.

Ad. 5
Z-ca Tomaszyk powiedział, że jest przychylność ze strony miasta do pozytywnego 
rozpatrzenia wniosku.
Radny Okupniak mówił o karcie PEKA na okaziciela i akcji informacyjnej dla mieszkańców.
Radny Samulczyk wrócił do tematu Drogi Powiatowej w ciągu Kręta - Żabikowska i że 
temat może być odłożony. Z-ca Tomaszyk powiedział, że brak środków zewnętrznej 
decydował wcześniej o możliwości realizacji a wpływ na ten stan rzeczy miał brak 
połączenia z drogą o wyższej kategorii.
 

Ad. 6
Pan Tomaszewski opowiedział o fatalnym jego stanie nawierzchni ul. Buczka, której stan 
pogorszył się po wiosennej naprawie. Pytał jaki jest skład chemiczny drogi i czy KK i UM 
wpłynął już protest od mieszkańców (bo taki jest przygotowywany). 
Z-ca Tomaszyk odpowiedział, że celem działania władz miasta jest polepszenie stanu 
nawierzchni a głosy mieszkańców są podzielone. Na podstawie dokumentów 
dostarczonych z kruszarni, które po odbiorze prac zostały dostarczone do UM zapewnia 
się o użyciu właściwej mieszanki do wykonania usługi. 
Pan Tomaszewski mówił o kurzu powstającym się po przejeździe aut, wg jego opinii 
wcześniej był kurz piaskowy / ziemny a teraz jest kurz chemiczny utrudniający oddychanie. 
Nawierzchnia miała się utwardzić a się rozsypuje, wg Pana Toszewskiego w rozmowach 
zasłyszanych od robotników wykonujących prace, że możliwy jest iż skład nawierzchni to 
mieszkanka eternitu i cementu - bo takie materiały wykorzystywano do dróg dojazdowych 
do pół. 

 
 



Z-ca Tomaszyk powiedział że są jego posiadaniu dokumenty potwierdzające właściwą 
jakość użytych materiałów z kruszarni. 
Radny Samulczyk, że przedmiotowy odcinek traktowany był jako dojazd do pól a ul. 
Buczka jest zabudowana budownictwem mieszkaniowym.
Pan Tomszewski powiedział, że jest gwarancja na ul. Buczka bo sprawdzał w UM. 
Radny Okupniak pytał z-cę Tomaszyka czy jest możliwe wykonanie niezależnej ekspertyzy 
bo atesty nie gwarantują zgodności z rzeczywistym stanem. 

Ad. 7
Głosowanie dot. przyjęcia protokołu 11/2015 
10za 
wstrzymał się 0
przeciw 0

Protokół przyjęto.

Ad. 8
Wizja lokalna w terenie z Joanną Cichoń i Dorotą Starzak. Jako pierwszy lustrowany był 
Rów Kotówka, który jest przed pierwszą z dwu konserwacji w tym roku polegającej na 
wykoszeniu traw i odłożeniu skoszonej zieleni na boki rowu.

Wizja lokalna Żabinki i pytania w zakresie analizy hydrologicznej cieku w 2012r.
O 17.30 Radny Dworaczyk opuścił KK. Radny Okupniak pytał o inwentaryzację rur 
dolotowych do Żabinki. KK została poinformowana, że jest planowana odcinkami naprawa 
skarpy. 

Wizka lokalna Cieku Bocianka. Podczas rozmowy zadawano pytania odnośnie aktualizacji 
koncepcji odwodnienia Lubonia. KK prosi o wyjaśnienia w tej kwestii, co stało się z 
przeprowadzoną wcześniej koncepcją.

Wizja lokalna Strumienia Junikowskiego, przy ul. Hibnera KK poruszono temat kabla, który 
ma być przełożony do kanałów na Armii Poznań, przechodzącego poprzecznie do cieku i 
będącego wcześniej przyczyną zatorów. Zwrócono uwagę na niewłaściwe wykonanie 
obłożenia płytami betonowymi i prowizoryczne zasłonięcie dostępu do cieku siatką 
drucianą w okolicy kładki - załącznik.

Posiedzenie Komisji Komunalnej rozpoczęto o godz. 16.05 a zakończono prace o 18.20

Przewodniczący                                                                     Sekretarz       

 
 


